



Guangren Elementary School

Grade 2 Semester 1 Newsletter Week 2: September 2nd - September 6th, 2024

光仁小學 ESL 雙語班週報二年級
第一學期第二週 九月六日-九月六日

Our Grade 2 Team 我們的二年級團隊



Hello my name is Ms. Soo Lum. I'm happy to be back with the elementary programs as Vice Principal. I'm coming to Taiwan from Toronto, Canada, and finding that Taiwan is still as beautiful every time I return. I have been with this program since the beginning in 2016. Being a lifelong learner, I think I will always find myself asking questions to find out more about Taiwan. If you see me around, I'm happy if you share interesting places and things I should try here. I'm also trying my best to learn better grammar in Mandarin, especially useful local phrases. If you share a new useful phrase in Mandarin with me, it will absolutely make my day. I am glad to be back at Guangren Elementary, supporting our staff and students again!

你好，我是 Soo Lum 老師。我很高興能夠回到小學教育課程，擔任副校長。我從加拿大多倫多來到台灣，每次回來都發現台灣依然那麼美麗。我從 2016 年開始就參與這個教程。作為一名終身學習者，我想我總是會自己提出問題，以了解更多關於台灣的事物。如果你在附近看到我，我會很高興你跟我分享我該在這裡嘗試的新奇有趣的地方和事情。我也在努力學習更好的中文語彙，特別是一些實用的當地語彙。如果你能和我分享一個新的實用中文短語，這一定會讓我很高興。我很高興回到光仁小學，再次支持我們的教職員工和學生！



Hello, my name is Ms Naicker, the Administrative Mentor Teacher and Grade 2 Teacher this year. I am so excited to be working alongside you and your children. Here are some fun facts about me: I was born, raised and graduated in South Africa in a city called Durban. Since then I have taught in many countries and this will be my third year in Taiwan and at GRES. I enjoy reading, painting and shopping. My teaching philosophy is simple, I teach to serve. My students are taught to be kind, generous and compassionate to one another. I believe that teachers build a little classroom family every year and that's how they grow and shape minds. I look forward to this wonderful year full of learning, laughter and fun with both you and your child!

大家好，我是今年擔任一、二年級學年主任兼二年級老師 Ms. Naicker 老師。我很高興能與您和您的孩子一起學習。以下是關於我的一些有趣的事實：我在南非的一個叫杜班的城市出生、長大並畢業。從那時起，我

在許多國家任教，這將是我在台灣和光仁國小的第三年。我喜歡閱讀、繪畫和購物。我的教學理念很簡單，教學是為了服務。我的學生被教導要彼此友善、慷慨和富有同情心。我相信老師每年都會建立一個小班級家庭，這就是他們成長和塑造思想的方式。我期待與您和您的孩子一起度過這充滿學習、歡笑和樂趣的美好一年！



Hello everyone! My name is Ms.Fields and I will be teaching grades 1 and 2 this year. This will be my third year at GRES, and I'm very excited to be returning for another fun and educational year. My teaching philosophy centers around building a strong relationship with my students to foster their independence and curiosity in their own learning. I believe teaching involves a variety of activities to allow students with different learning styles to do their best. A little about me is that I'm from the USA. I moved to Asia in 2021 and this will be my third year in Taiwan. In Taiwan, I enjoy hiking in the mountains, swimming at the beaches, and going to museums. I look forward to meeting all of you.

大家好！我叫 Fields 老師，今年我將教一年級和二年級。這將是我在光仁國小的第三年，我很高興能回來度過另一個充滿樂趣和教育意義的一年。我的教學理念是與學生建立牢固的關係，以培養他們在學習中的獨立性和好奇心。我相信教學涉及各種各樣的活動，讓不同學習風格的學生能夠最大程度的發揮。關於我的一點是，我來自美國。我於 2021 年搬到亞洲，這將是我在台灣的第三年。在台灣，我喜歡爬山、去海邊游泳、去博物館。很期待與大家見面。



Hello, My name is Ms. Ortiz and I are from Toronto, Canada. A few interesting things about myself is that I love bubble tea, traveling, and learning about other cultures. When teaching, I believe every student can reach their full potential and my job is to help them explore different ways of learning. One goal I have for my classroom is everytime the students enter, they feel a sense of belonging and confidence. I am looking forward to a great school year and building connections with students, parents, and all of the staff at GRES.

您好，我叫 Ortiz 老師，來自加拿大多倫多。關於我自己的一些有趣的事情是，我喜歡珍珠奶茶、旅行和了解其他文化。在教學時，我相信每個學生都能充分發揮自己的潛力，而我的工作就是幫助他們探索不同的學習方式。我對課堂的一個目標是每次學生進教室時，他們都會感受到歸屬感和自信。我期待著一個美好的學年，並與學生、家長和光仁國小的所有員工建立良好關係。



Hi, my name is Ms Halili, and I am excited to teach Grade 2 this year. I am from Toronto, Ontario, and I am happy to be here at Guangren Elementary School to teach your children. I believe that learning English should be fun and take place in a safe and comfortable environment. It is important for young learners to feel secure and happy as they explore a new language. I will create a positive classroom where each student feels supported and encouraged to learn. A little about me, in my free time, I enjoy reading books, playing the piano, and baking. I am excited to teach your children this year and look forward to seeing their progress and growth in English from the beginning to the end of the school year.

大家好，我叫 Halili 老師，我很高興今年能教二年級。我來自安大略省多倫多，我很高興來到光仁小學教你們的孩子。我相信學習英語應該是有趣的，並且應該在安全舒適的環境中進行。對於年輕學習者來說，在探索新語言時感到安全和快樂非常重要。我會打造一個積極的課堂，讓每個學生都感受到支持和鼓勵學習。簡單介紹一下我，在空閒時間，我喜歡閱讀、彈鋼琴和烘焙。我很高興今年能教導您的孩子，並期待看到他們從學年開始到結束在英語方面的進步和成長。

Home-School Connection

學校與家庭的聯繫

This section of the newsletter will provide you with strategies to help your child from home. To help them review, we encourage you to speak (in English or Mandarin) and listen to your child about their day and what they learned in English class. Some questions could include:

1. What did you like in English class?
2. What did you do well in English class?
3. What are you excited to learn next?

週報中的這個部分將提供您一些策略，以幫助您在家中的孩子。

為了幫助他們復習，我們鼓勵您跟孩子對話（用英文或中文），並傾聽他們講述一天的經歷和在英語課上學到的內容。可以包括一些問題如下：

1. 你在英語課上喜歡什麼？
2. 你在英語課上表現得很好的是什麼？
3. 你接下來最感到興奮的學習內容是什麼？

Keywords, Additional Words & Social Conventions

重要字彙、補充字彙、生活句型和社會習俗

Keywords 重要字彙	Additional words (Phonics: short a) 補充字彙 (拼音：短 a)
<ul style="list-style-type: none"> ● like 喜歡；像 ● my 我的 ● your 你的 ● who 誰 	<ul style="list-style-type: none"> ● cat 貓 ● that 那，那個 ● mat 地墊，桌墊 ● hat 帽子，職位

- when 何時
- where 哪裡
- what 什麼

- can 可以，會
- an 一個
- at 以；在…裡；在…方面；在…時刻

Social Conventions 生活句型

- Good morning/ afternoon!
早安/下午好！
- Line up, please.
請排隊。
- Stand up./Sit down.
站起來。坐下。
- May I go to the bathroom?
我可以去廁所嗎？

Grammar Focus 文法重點

Question Sentence Structure 疑問句結構

- Hello, what is your name?
你好，你叫什麼名字？
- My name is _____ .
我的名字是_____。
- How are you?
你好嗎？
- I am _____ .
我是_____。

Homework

During week 3, students will begin their weekly and weekend homework. Students will receive QR codes to access this homework.

This week we would like you to prepare for week 3 by getting your Raz-Kids account set up:

RAZ-KIDS PASSWORDS

Please look on the back page of the homework book to find your child's confidential password to use for access. Remove the paper and keep it somewhere safe at home. Do not leave it in the homework book. Students should not share passwords. It is helpful if students can memorize their own passwords!

家庭作業

在第三週，學生將開始每週和週末的作業。學生將收到 QR code 二維碼連結，進到作業頁面。本週我們希望您透過建立 Raz-Kids 帳戶，來為第三週做好準備：

RAZ-KIDS 密碼

請查看作業本的封底，找到您孩子用於存取的密碼。取下單子並保存在家中安全的地方。不要把單子留在作業本上。學生們不可共用密碼。如果學生能夠記住自己的密碼，那會很有幫助！

Bulletin Board

- 09/07 - **Parents Day**
- 09/17 - **Mid-Autumn Festival**

佈告欄

- 09/07 -- 家長日
- 09/17 -- 中秋節